

No. 170. PROTOCOL OF SIGNATURE RELATING TO THE STATUTE OF THE PERMANENT COURT OF INTERNATIONAL JUSTICE PROVIDED FOR BY ARTICLE 14 OF THE COVENANT OF THE LEAGUE OF NATIONS. GENEVA, DECEMBER 16, 1920¹

N° 170. PROTOCOLE DE SIGNATURE CONCERNANT LE STATUT DE LA COUR PERMANENTE DE JUSTICE INTERNATIONALE VISÉ PAR L'ARTICLE 14 DU PACTE DE LA SOCIÉTÉ DES NATIONS. GENÈVE, LE 16 DÉCEMBRE 1920¹

REVOCAION of the declaration of 29 August 1930² accepting the jurisdiction of the Permanent Court of International Justice in conformity with the optional clause provided for in the above-mentioned Statute (Article 36, paragraph 2):

Notification received on:

26 November 1973

EL SALVADOR

RÉVOCATION de la déclaration du 29 août 1930² acceptant la juridiction de la Cour permanente de Justice internationale conformément à la disposition facultative prévue dans le Statut susmentionné (Article 36, paragraphe 2):

Notification reçue le:

26 novembre 1973

EL SALVADOR

¹ League of Nations, *Treaty Series*, vol. VI, p. 379; for subsequent actions published in the League of Nations, *Treaty Series*, see references in General Indexes Nos. 1 to 9 and for those published in the United Nations *Treaty Series*, see annex C in volumes 92, 186, 211, 216, 226 and 724.

² League of Nations, *Treaty Series*, vol. C, p. 153.

¹ Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. VI, p. 379; pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans les Index généraux nos 1 à 9, et pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir l'annexe C des volumes 92, 186, 211, 216, 226 et 724.

² Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. C, p. 153.